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Sprawozdanie z prac Komisji Gospodarki Komunalnej, 2q'-"t@ 
Ochrony ~rodowiska i Eadu Przestrzennego za rok 2018 

' R A D A  MlEJSKA 
w Klodzku 

w 2 1 -01- 2019 
Sktad Komisji VII Kadencji Rady Miasta Klodzka: 

1. Pan Zbigniew Nowak - Przewodniczqcy Komisji, , 
2. Pani Danuta Lisota - Zastqpca Przewodniczqcego Komisji, ,, . ,. .. ,,.-..a. +,-5,,,_-,, 

3. Pan Zdzislaw Duda - Czlonek Komisji, 
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4. Pan Jacek Kubicki - Czlonek Komisji, 
5. Pan Wojciech Lyzkiewicz - Czlonek Komisji, 
6. Pan Darnian ~ l a k  - Czlonek Komisji, 
7. Pani Renata Urbanowicz - Czlonek Komisji, 
8. Pani Zdzislawa Woiniak-Krupska - Czlonek Komisji, 
9. Pan Ryszard Wcijcik - Czlonek Komisji. 

W dniu 27 listopada na I Sesji - VIII Kadencji Rady Miasta Klodzka powolany 
zostat nastqpujqcy sklad Komisji: 

1. Pan Zbigniew Nowak - Przewodniczqcy Komisji, 
2. Pan Jacek Kubicki - Zastqpca Przewodniczqcego Komisji, 
3. Pan Stanislaw Bartczak, 
4. Pan Zdzislaw Duda, 
5. Pani Zdzislawa Gcirska, 
6. Pan Mieczyslaw Krombach, 
7. Pan Zbigniew Kucharek, 
8. Pan Pawel Najda. 

Na posiedzenie Komisji zapraszani byli m.in.: Burmistrz Miasta Klodzka Pan Michal 
Piszko, Zastqpca Burmistrza Pan Wieslaw Tracz, Skarbnik Gminy Miejskiej 
Klodzko Pani Wioletta Srokowska-Chmiel, Prezes Zakladu Adrninistracji 
Mieszkaniami Gminnymi Pan Tomasz Pelyfiski, Prezes Wodociqgciw Ktodzkich Pan 
Waldemar Bicz, Pan Leszek Piotrowicz Z-ca Prezesa Wodociqgciw Klodzkich, Pan 
Eukasz Zilbert Z-ca Prezesa Wodociqg6w Klodzkich, Pani Malgorzata tomnicka 
przedstawiciel Wodoci~gciw Klodzkich, Pan Piotr Leiniak specjalista ds. analizy 
budzetu Urzqd Miasta w Klodzku, Kierownik Wdzialu Gospodarki Mieniem 
Gminnym i Planowania Przestrzennego w Urzqdzie Miasta w Ktodzku Pani 
Bogumila Bahranowska, Kierownik Wydzialu Inzynierii Miejskiej i Ochrony 
Srodowiska Urzqdu Miasta Pani Weronika Barafiska-Grabowska, Kierownik 
Wydzialu Rozwoju w Urzcdzie Miasta Pani Aleksandra Gwizdowska, Pan Piotr 
Wystqpski Komendant Strazy Miejskiej, Pan tukasz Mozga przedstawiciel 
Rejonowego Zarzqdu Gospodarki Wodnej - Wody Polskie, Pan Zbigniew Hanatiuk 



pnedstawiciel Zrzeszenia Pszczelarzy w Klodzku, Pan Zygmunt Drozd 
reprezentujqcy Zwiqzek Sybirak6w. 

W miesiqcu styczniu Komisja odbyla dwa posiedzenia. Dnia 24 stycznia 
na Komisji m.in. poruszono problernatykq zwiqzanq z emisjq zanieczyszczen, 
standardbw jakoici powietrza rzutujqcych na poziom zycia mieszkaric6w 
w odniesieniu do zapis6w Programu Ochrony ~rodowiska Wojew6dztwa 
Dolnoilqskiego. Zastqpca Burmistrza Pan Wieslaw Tracz zwr6cil uwagq, 
i e  realizacja wlw Programu jest zobowiqzaniem, kt6re spada na samonqd gminny. 
Na posiedzeniu Komisji stwierdzono, i e  sq to istotne problemy z jakimi musi 
borykat siq Gmina. 

Natomiast dnia 25 stycznia jednym z temat6w ornawianych na Komisji bylo 
powierzenie Zakladowi Administracji Mieszkaniami Gminnymi Gminy Miejskiej 
Klodzko wykonywanie zadari wlasnych Gminy z zakresu kultury fizycznej i turystki. 
Omawiany projekt uchwaly zakladd wlqczenie do ZAMG obiekt6w sportowych 
KCKSiR. 

W miesiqcu marcu tematem przewodnim posiedzenia Komisji byla informacja 
o stanie mienia komunalnego Gminy w zakresie lokali mieszkalnych i stanu 
technicznego. 

Zostal r6wniez przedstawiony Wieloletni Program Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miasta Klodzka na lata 2018-2022. Program 
zawiera istotne zagadnienia i porusza problematykq zwiqzanq z wdrozeniem 
planowej polityki mieszkaniowej dla Gminy. 

Na posiedzeniu Komisji pozytywnie zaopiniowano projekt uchwaly w sprawie 
Strategii Rozwoju Miasta Klodzka ,,Strategia Klodzko 2030". 

W miesiqcu kwietniu na posiedzeniu Komisji zostalo przedstawione sprawozdanie 
z oceny sezonu zimowego 2017-2018. Kierownik Wydzidu Inzynierii Miejskiej 
i Ochrony Srodowiska Urzqdu Miasta Pani Weronika Barariska-Grabowska 
poinformowala, ze nie bylo problem6w z utrzymaniem ulic i chodnik6w. Zima byla 
lagodna, nie bylo zgloszeri o odszkodowania. 

Na posiedzeniu Komisji pozytywnie zaopiniowano projekt uchwaly w sprawie 
Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miasta 
Klodzka na lata 2018-2022. 

Na posiedzeniu Komisji w miesiqcu maju przyjqto sprawozdania z dzialalnoici 
za rok 2017 sp6lek: Wodociqgi Klodzkie Sp. z 0.0. oraz Zakladu Administracji 
Mieszkaniami Gminnymi Gminy Miejskiej Klodzko. 

W miesiqcu czerwcu Komisja przyjqla sprawozdanie z wykonania budietu Gminy 
Miejskiej Klodzko za 2017 rok w dziale Gospodarka komunalna. 



) ,:. Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly w sprawie przekazania 

@@Y-ll . .:,, 
projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania Sciek6w obowiqzujqcego 

- na terenie Gminy Miejskiej Klodzko do organu regulacyjnego - RZGW Wody ru 1 > 

Polskie. 

W miesiqcu wrzeiniu odbyly siq dwa posiedzenia Komisji. Na posiedzeniu 
Komisji w dniu 26 wrzeinia przyjqto informacjq z dzialalnoici sp6lek za I p6lrocze 
2018 roku: Wodociqg6w Klodzkich Sp. z 0.0. oraz Zakladu Administracji 
Mieszkaniami Gminnymi Gminy Miejskiej Klodzko. 

Komisja r6wniei przyjqla informacjq z wykonania budietu Gminy Miejskiej 
Klodzko za I p6lrocze 2018 roku. 

Natomiast w dniu 27 wrzeSnia Komisja pozytywnie zaopiniowala projekty uchwal 
dotyczqce umowy najmu lokalu z dotychczasowym najemcq. 

Na posiedzeniu Komisji w miesiqcu paidzierniku zostala przedstawiona 
informacja o stanie przygotowania sluzb komunalnych do okresu zimowego 2018- 
2019. Komisja przyjqla projekty uchwal w sprawie: przystqpienia do sporzqdzenia 
,,Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru polozonego miqdzy 
granicami miasta, ul. J6zefa Pilsudzkiego, Rzekq Nysq Klodzkg ul. Podgrodzie 
i ul. Warty w Klodzku" i przystqpienia do sporzqdzenia ,,Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru polozonego miqdzy granicami miasta, 
ul. Marialiskg ul. Slqskg ul. Warty w Klodzku. Przyjqto rowniez projekt uchwaly 
w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania Sciek6w obowiqzujqcego 
na terenie Gminy Miejskiej Klodzko. 

Dnia 27 listopada otwarcia posiedzenia Komisji dokonala Pani Elzbieta ~ytynska 
Pnewodniczqca Rady Miejskiej w Klodzku. Posiedzenie zostalo zwolane w celu 
dokonania wyboru przewodniczqcego oraz wiceprzewodniczqcego Komisji. 

W dniu 14 grudnia Komisja m. in, pozytywnie zaopiniowala projekty uchwaly 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Klodzko 
oraz w sprawie uchwaly budzetowej na rok 2019 Gminy Miejskiej Klodzko. 

Komisja opiniowala projekty uchwal., przyjmowala sprawozdania z realizacji 
program6w oraz prac jednostek organizacyjnych gminy. 

Debaty prowadzone przez czlonk6w komisji oraz zaproszonych goici odbywaly 
siq w milej i iyczliwej atmosferze a poruszana problematyka na posiedzeniach 
Komisji byla merytoryczna i neczowa. 

Pnewodniczpcy 
Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Srodowiska i tadu Pnestrzennego 


